
 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

REFERAT DRIFTSSTYREMØTE OG MØTE I SKOLEMILJØUTVALGET VED 

SØBAKKEN SKOLE 

Tirsdag 05.03.2024 kl. 08.30 – 10.00.   

 

• Øyvind Schulstadsveen og Kenneth Strand fra FAU 

• Frode Skrutvold, sekretær 

• Adam Safaa Jassim og Lara Amedi, elevrådet 

• Kine Evensen 

• Ann Mari Borg Lænserud 

• Frode A. Skrutvold, sekretær  

• Forfall: Inger-Lise Rasch, Helge H Indset 

 

 

Saker: 

1.  Velkommen. 

2. Trygt og godt skolemiljø 

- Læringsmiljøkonferansen, veien videre 

Vi har repetert mobilreglene ved skolen. Det fungerer bra slik vi har det nå. Vi må minne 

elevene på reglene. Elevene er flinke til å følge dem. Noen få unntak, men vi har ikke hatt 

saker med uønsket filming, deling av bilder osv. 

Vi jobber videre med språkbruk og adferd sammen med elevene. Skolens spilleregler blir ofte 

henvist til. 

Vi reflekterte over noen spørsmål om foreldresamarbeid. 

Hvordan kan foresatte bli bedre kjent? Sosiale sammenkomster, lavterskel initiert av foresatte 

for foresatte? Hvordan kan foreldresamarbeidet styrkes? Skolen ønsker at foresatte har lav 

terskel til å kontakte hverandre.  

 

- Foreldremøter 

På foreldremøtene i vår vil vi beskrive hvilke utfordringer vi står i, som vi ikke gjorde før. Det 

er for mange elever, episoder hvor elever er respektløse mot hverandre, og ikke minst til 

voksne på skolen. Det er fortsatt slik at de fleste elevene har det bra på skolen. Men elever 

som «ikke gidder» og har en «jeg bryr meg ikke holdning», utfordrer oss voksne. Vi har få 

andre virkemidler enn stemmebruk og kontakte hjemmet. På foreldremøtene ønsker vi, 

sammen med foresatte, å reflektere over hva vi sammen kan gjøre.  



 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

Innspill: kan vi få frem flere foreldrestemmer på foreldremøtene. Se på organiseringen av 

foreldremøtene.  

Merknad: Ledelsen var på alle foreldremøtene i høst og opplevde et bra engasjement og 

mange foreldre kom med innspill. 

Elevrådet: bruke det mer til å dra i gang fellesaktiviteter for hele skolen på dagtid. 

Vinteraktivitetsdag, spille/lekedag med pølsefest, våraktivitetsdag, turneringer. FAU kan 

sponse pølser, evt spørre butikker om litt hjelp.  

 

 

3. Saker fra FAU 

Skal skolen ha mobilhotell? Ikke nødvendig ennå. Hvis nødvendig, ønsker driftsstyret at 

kommunen kjøper dette, ikke FAU. 

 

Ønsker videre påtrykk om en begrunnet bruk av chatfunksjon i teams. Hvorfor skal en elev i 

1.trinn ha den funksjonen og hvorfor skal en elev i 1.trinn kunne ta kontakt med «hvem som 

helst» i kommunen som har teams? Skolen har sendt problemstillingene videre til skoleeier og 

IKT-avdelingen i kommunen. 

 

Samarbeider med skolen om hvor huskestativet som skal kjøpes skal stå.  

 

4. Saker fra Elevrådet.  

Se sak 2. Har kjøpt akematter. Takk til FAU for økonomisk støtte. 

 

5. Eventuelt 

For mange foresatte bryr seg ikke om skiltingen ved skolen. Det skaper farlige situasjoner og 

ansatte får ikke parkert og kommer for sent på jobb, altså til undervisningen til elevene. 

Tiltak: Vi jobber med holdning til elevene, «slipp meg av på Spar», vi sender meldinger til 

foresatte, vi kan til å sperre innkjørselen, FAU kan hjelpe til med å stå trafikkvakt, vi minner 

på foreldremøte og vi kan invitere politiet til å hjelpe foresatte med påminnelser om 

trafikkskilt.  
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Bemanning neste år blir veldig lik som i år. Noen vikarer for ansatte i foreldrepermisjon. 

  

6. Skolemiljøutvalg 

 

Se punkt 2. 

 

 

Referent 

Frode Skrutvold, rektor 

 

 


